
 

 

OSNOVNA ŠKOLA JURE KAŠTELANA 

Zagreb, Ul. Vladimira Ruždjaka 2a 

KLASA: 007-04/24-02/29-1 

URBROJ: 251-201-24-01 

 

Zagreb, 2.12.2024. 

 

ZAKLJUČCI 

 

s 40. redovne sjednice Školskog odbora održane dana 2. prosinca 2024. s početkom u 18,00 sati 

u prostorijama OŠ Jure Kaštelana. 

 

Prisutni:  

1. Ivana šestan Šarić – predsjednica 

2. Gordana Petrović – član 

3. Gordana Senjan - član 

4. Suzana Dobrić - član 

5. Tatjana Orešković – član 

6. Nada Krnjeta – član 

7. Marina Škarić – član 

 

Ostali  prisutni: Roberto Belušić, prisustvuje sjednici  Školskog odbora najavljen, sukladno 

Zakonu o pravu na pristup informacijama,  

Krešimir Supanc, ravnatelj i Jasna Iveković – Obradović, tajnica u svojstvu zapisničara. 

 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa sjednice Školskog odbora od 4.10.2024. 

2. Prethodna suglasnost za radna mjesta po natječajima objavljenim dana 29.10.2024. i 

6.11.2024. 

3. Prethodna suglasnost za radna mjesta pomoćnika u nastavi po javnom pozivu 

4. Financijski plan za razdoblje od 2025. do 2027. godine 

5. Plan nabave za 2025. godinu 

6. Rebalans financijskog plana za 2024. 

7. Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju preventivnih programa  od 1.01. – 30.06.2024. 

8. Najam školske sportske dvorane 

9. Informacije 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Zaključak 1. 

Školski odbor jednoglasno je prihvatio zapisnik Školskog odbora od 4.10.2024. 

 

Zaključak 2. 

 

Natječaji za radna mjesta objavljeni 29.10. i 6.11.2024. na HZZ-u  i web stranici škole odlukom 

ravnatelja poništeni su. 



 

 

 

 

Zaključak 3. 

Školski odbor jednoglasno je ravnatelju  dao prethodnu suglasnost za zapošljavanje pomoćnika u 

nastavi B.R., B.B. i I.Č na određeno vrijeme do 31.08.2025., a na temelju objavljenog javnog 

poziva za pomoćnike u nastavi. 

 

Zaključak 4. 

Školski odbor usvojio je  Financijski plan od 2025. do 2027. većinom glasova (6 glasova za i gđa 

Dobrić protiv). 

 

Zaključak 5. 

Školski odbor je većinom glasova usvojio Plan nabave za 2025. godinu (5 glasova za, gđa 

Krnjeta suzdržana i gđa Dobrić je protiv). 

 

Zaključak 6. 

Školski odbor većinom glasova prihvatio je Rebalans plana za 2024. godinu. (6 glasova za i gđa 

Dobrić je suzdržana). 

 

Zaključak 7. 

Školski odbor jednoglasno je prihvatio Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju preventivnih 

programa za razdoblje od 1.01. – 30.06.2024. 

 

Zaključak 8. 

Školski odbor jednoglasno je odobrio korištenje sportske dvorane 15.12.2024. OK “Medicinar 

Trnje”. 

Kreativno stvaralačkom obrtu “Lučica” odobreno je korištenje jedne učionice u šk. god. 

2024./2025. 

Udruzi “Ples Ritmova” nije moguće udovoljiti, jedino subotu i nedjelju uz angažman domara, 

isto tako i KK “Larus” – vikendom samo uz dodatni rad domara. 

 

Zaključak 9. 

Ravnatelj je izvijestio da je u Školi bio nadzor od strane AZOO-a, vezano uz situaciju u 1. 

razredu. Još uvijek nismo primili zapisnik. 

 

Ravnatelj je obavjestio Školski odbor da će u sklopu uređenja ulice V. Ruždjaka urediti i 

asfaltirati gospodarski ulaz u školsko dvorište.  

  

 

 

Sjednica je završena u 18,55 sati. 

 

      

 Zapisničarka:  

Jasna Iveković Obradović, dipl.iur.    Predsjednica Školskog odbora: 

        mr.sc. Ivana Šestan Šarić, prof. 


